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- De Integrale Uitvoeringsagenda (IUA) wordt besproken. Deze is opgepakt in bredere 

context in de werkgroep Ter Haar. Door alle betrokkenen wordt het belang onderstreept 

van een integrale focus van opvang tot inburgering. Tegelijkertijd moet de focus van de 

LRT niet te breed worden. De integraliteit op huisvesting, ook van andere 

aandachtsgroepen, wordt geborgd in de werkgroep Ter Haar, van waaruit ook tussentijds 

wordt teruggekoppeld aan de LRT. 

- De VNG wenst problematiek van amv’s aan de LRT te bespreken. Geconcludeerd wordt dat 

dit vraagstuk nog eens onderling besproken wordt tussen JenV en VNG. 

- SJenV licht de ontwikkelingen in de asielketen toe, met de nadruk op de taakstelling 

uitplaatsing vergunninghouders 2021-II. Ze brengt in dat de taakstelling 2021-I vast blijft 

staan op 13.500 te huisvesten vergunninghouders. De taakstelling 2021-II komt met 

11.000 iets lager uit dan de eerder verwachte 13.500. Na deze vergadering wordt de 

taakstelling definitief vastgesteld en uiterlijk 1 april in de Staatscourant gepubliceerd. 

MinBZK constateert dat de opgave voor gemeenten daarmee enigszins is verlicht. SJenV 

vult aan dat de mindering van 2.500 inderdaad een kleine meevaller is, maar dat het 

alsnog een fikse opgave voor gemeenten is. 

- SJenV benoemt daarnaast de invoering van de preventieve quarantaineverplichting. Op dit 

moment worden twee scenario´s uitgewerkt, waarbij de voorkeur uitgaat naar 

implementatie op bestaande locaties. Met de huidige instroom zou dat moeten lukken qua 

capaciteit. Indien dit scenario echter niet voldoet aan de eisen van de GGD en VWS, dan 

zal via o.a. het Veiligheidsberaad gezocht worden naar extra locaties. 

- T.a.v. opvang: SJenV brengt in dat steeds op- en afschalen in de vraag niet wenselijk is. 

Het handhaven van de 417 extra opvangplekken is verstandig, ook gezien alle 

onzekerheden rondom corona. Dhr. Schoenmaker onderschrijft de onzekerheden en vult 

aan dat de instroom nu weliswaar iets lager ligt, maar dat deze ook zo maar weer kan 

toenemen. Inzet van sporthallen, paviljoens etc. moeten we te allen tijde zien te 

voorkomen. MinBZK merkt op dat het systeem nou eenmaal in zich heeft dat er pieken en 

dalen zijn. Geconcludeerd wordt dat voorlopig wordt vastgehouden aan de korte 

termijnvraag en aan een volgende LRT weer wordt besproken. 

- De ronde bestuurlijke en hoogambtelijke gesprekken met CdKs lopen voorspoedig. Wat 

daarin o.a. naar voren kwam is de wens om te komen tot een andere spreiding door een 

regionale in plaats van een lokale taakstelling te hanteren. Geconcludeerd wordt dat deze 

gespreksronde periodiek wordt herhaald. 

- Mw. Kriens is gestart als bestuurlijk aanjager voor de huisvesting van statushouders en 

geeft een toelichting op het verloop van deze start. Geconcludeerd wordt dat mw. Kriens 

een voorspoedige start heeft gemaakt, dat er allerlei acties lopen en dat aan volgende LRT 

verder wordt gesproken over dit onderwerp, met als inzet om een advies te bespreken en 

knopen door te hakken. 

- Dhr. Van Rijn (Aedes) geeft een analyse van de huisvestingssituatie vanuit het perspectief 

van Aedes. De Woonagenda is ontstaan vanuit grote zorgen over ontwikkelingen op de 

woningmarkt. Er zijn maar liefst een miljoen woningen nodig, het aanbod daalt met zeven 

procent per jaar en er is weinig kans op doorstroom. De cijfers wijzen op gigantische 

problemen. Er is enorme concurrentie tussen doelgroepen, hetgeen als snel kan leiden tot 

maatschappelijke onrust. Een snelle oplossing is er gewoonweg niet. Er moeten meer 

woningen gebouwd worden, maar dat lukt niet op de korte termijn. Concepten als 

flexwonen klinken veelbelovend, maar ook daarvoor moeten extra locaties worden 

gerealiseerd. Er zijn nog vele andere belemmeringen. Het beeld wordt door de LRT 

herkend en VNG biedt aan om goede voorbeelden van flexwonen te delen. 

- De volgende LRT zal in juni 2021 plaatsvinden. 


